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       Krzysztof Jażdżyk  

       Prezydent Miasta Skierniewice 

       Rada Miasta Skierniewice 

 

 
 

 

     Interpelacja 

 

                              dotycząca wycięcia lub przycięcia  drzew  
 

 

 

  W imieniu mieszkańców Skierniewic zwracam się z prośbą o wycięcie lub przycięcie 

koron drzew,  a w szczególności topoli, w pasie drogowym wzdłuż ulicy Fabrycznej. 

 Chcę nadmienić , że zwisające konary drzew nad jezdnią mogą w każdej chwili pod 

wpływem własnego ciężaru lub podmuchu wiatru złamać się, stwarzając zagrożenie dla 

zdrowia i życia ludzkiego. Proszę o jak najszybszą interwencję w w/w sprawie. 

 

 

 

 Z wyrazami szacunku  
 

 

 


